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Abstract (en)
The device is suitable for measuring the power consumption of an individual consumer or of a specific group of consumers, in that it is connected
upstream thereof. The device includes an electricity meter operating in accordance with a principle known per se; in this case, the housing is
provided, at the front, not only with a window (4) for reading off the kWh but also with a socket (2) for connecting up the consumer. At the rear of the
device (1) an earthing-contact-type plug is preferably provided for insertion into a normal earthing-contact- type socket. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Gerät ist geeignet den Energieverbrauch eines einzelnen Verbrauchers oder einer speziellen Verbrauchergruppe zu messen, indem es diesem
vorgeschaltet wird. Das Gerät enthält einen nach einem an sich bekannten Prinzip arbeitenden Elektrizitätszähler, wobei das Gehäuse an der
Vorderseite ausser mit einem Fenster (4) zum Ablesen der kWh noch mit einer Steckdose (2) zum Anschalten des Verbrauchers versehen ist. An
der Rückseite des Gerätes (1) ist vorzugsweise ein Schukostecker ausgebildet zum Einstecken in eine normale Schukosteckdose.
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